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RM.0002.7.31.2018                        

PROTOKÓŁ Nr 31/2018 

z XXXI Sesji VII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 25 maja 2018 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XXXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 10.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. Powitała wszystkich zebranych,  

a szczególnie Pana Stanisława Pawlaka – Radnego Sejmiku Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady. 

– Na sekretarza XXXI sesji wybrano radnego: Tomasza Jarońskiego. 

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji, który następnie został przyjęty przez 

Radnych 15-ma głosami „za”. 

– Protokół z sesji XXX został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem). 

– Pan Krzysztof Żak poprosił o 5 minut przerwy. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna 

Karmowska ogłosiła 5 minut przerwy w obradach XXXI sesji. Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 13 kwietnia 

2018 r.. Powiedział m.in., że: brał udział w spotkaniu z Wicemarszałkiem Województwa oraz 

członkiem Zarządu w sprawie podziału środków finansowych na kolejne lata; uczestniczył  

w obchodach Święta Konstytucji 3 Maja oraz w obchodach Dnia Strażaka; uczestniczył  

w obchodach 50-lecia Spółdzielni Mieszkaniowej w Radziejowie; spotkał się z przedstawicielami 

Wód Polskich; brał udział w zebraniu z mieszkańcami w Nowej Wsi; uczestniczył w Święcie 

Państwowej Straży Pożarnej w Radziejowie; uczestniczył w spotkaniu z kierownikami jednostek 

podległych; brał udział w Wojewódzkich Obchodach Święta Straży Pożarnej w Płowcach. Pan 

Burmistrz powiedział ponadto, ze trwają starania o pozyskanie drugiej części dofinansowania  

do budowy oczyszczalni ścieków. Poinformował także, że: trwa budowa oczyszczalni ścieków; 

rozpoczęto prace przy kolejnych etapach budowy dróg; zamontowano siłownie zewnętrzne  

na terenie miasta; w trakcie montażu są place zabaw na terenie gminy; trwa remont boiska przy ul. 

Targowej w Piotrkowie Kujawskim; skruszono zgromadzony gruz, który będzie przeznaczony  

na utwardzenie dróg gminnych; trwa rozwożenie kamienia wapiennego na drogi gminne; 
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przekazano środki na remonty remiz OSP; w Ośrodku Wypoczynkowym w Połajewie trwają 

przygotowania do Święta Powiatu; trwają prace nad utworzeniem i rozpoczęciem funkcjonowania 

żłobka; rozpoczęto remont świetlicy wiejskiej w Nowej Wsi; w przygotowaniu jest dokumentacja 

przebudowy ul. Piastowskiej; trwają prace dotyczące utworzenia nowego sztandaru. Pan Burmistrz 

poinformował także o ostatnio rozstrzygniętych przetargach.  

 

Ad. 7 

- Pani Joanna Karmowska omówiła swoje działania między sesjami, powiedziała m.in., że: 

utrzymuje stały kontakt z Centrum Inicjatyw w Koninie, którego projekty mogą dotyczyć również 

naszego terenu; uczestniczyła w spotkaniu z mieszkańcami w Nowej Wsi; uczestniczyła  

w spotkaniu w Starostwie, które dotyczyło partycypacji jednostek w remontach dróg powiatowych; 

wysłała pismo do Zarządu Dróg w Koninie z prośbą o oznakowanie drogi powiatowej Nowa Wieś – 

Morzyczyn znakiem przejścia dla pieszych i usytuowanie tego przejścia w okolicy przystanku 

autobusowego oraz o postawienie w miejscowości Talarkowo, przy drodze powiatowej Nowa Wieś 

– Morzyczyn znaku kierunkowego w stronę Przewozu E19 z podaniem odległości do wskazanej 

miejscowości – pismo to zostało również przekazane do wiadomości Wójtowi Wierzbinka oraz 

Radzie Gminy Wierzbinek. Na koniec dodała, że utrzymuje kontakt z M-GOPS w Piotrkowie 

Kujawskim w sprawach bieżących. 

 

Ad. 8 a-o 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/202/2018 w sprawie przystąpienia 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do Kujawsko-Pomorskiego Samorządowego Stowarzyszenia 

„Salutaris”.   

Dyskusji nad projektem uchwały brak. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/202/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/202/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/203/2018  w sprawie utworzenia 

Żłobka w Piotrkowie Kujawskim oraz nadania mu statutu. 

- Pan Arkadiusz Rybak – Przewodniczacy Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim odczytał opinię Komisji Statutowej na temat projektu statutu żłobka. „Piotrkó Kujawski 

dn. 19.04.2018 r.: Opinia Komisji Statutowej dotycząca projektu uchwały w sprawie utworzenia 

Żłobka w Piotrkowie Kujawskim oraz nadania mu statutu: Komisja Statutowa Rady Miejskiej  

w Piotrkowie Kujawskim w składzie: Arkadiusz Jarosław Rybak – Przewodniczący, Jerzy Iglewski 

– członek, Grażyna Maria Rybicka – członek, na posiedzeniu w dniu 19 kwietnia 2018 r. 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie utworzenia Żłobka w Piotrkowie Kujawskim 
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oraz nadania mu statutu przedłożony przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski,  

w brzmieniu załącznika do niniejszego protokołu. Podpisy członków Komisji Statutowej: 

Przewodniczący – Arkadiusz Jarosław Ryba, członek – Grażyna Maria Rybicka, członek – Jerzy 

Iglewski.” 

Salę opuścił Radny _ Arkadiusz Krzysztof Włodarski, od tej pory w głosowaniu brało udział 14 

Radnych. 

Dyskusji nad projektem uchwały brak. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/203/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/203/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/204/2018 zmieniająca uchwałę  

w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Piotrkowie 

Kujawskim. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/204/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/204/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/205/2018) zmieniająca uchwałę  

w sprawie nadania statutu Zespołowi Ekonomiczno- Administracyjnemu Szkół w Piotrkowie 

Kujawskim.  

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/205/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/205/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/206/2018 w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018-

2027.  

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/206/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/206/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/207/2018 w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalania tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 
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zawodowych zatrudnionych w przedszkolu lub w publicznych szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto  Gmina Piotrków Kujawski. 

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/207/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/207/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

Salę obrad opuścił Radny Arkadiusz Rybak, od tej pory w głosowaniu brało udział 13 Radnych. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/208/2018 w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto i Gminę Piotrków 

Kujawski, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

- Pan Krystian Betliński zapytał skąd rozbieżności w cenie za pierwsze 10 godzin pobytu dziecka  

w żłobku w stosunku do kolejnych godzin, których cena wzrasta do 25 zł za godzinę? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że, co do zasady, nie przewiduje się funkcjonowania żłobka 

dlużej niż 10 godzin dziennie, ale jeśli rodzic sporadycznie o to poprosi to będzie mógł z tego 

skorzystać za opłatą 25 zł za godzinę. Kwota ta jest wyceną godziny ponadwymiarowej dla 

nauczyciela (opiekuna).   

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/208/2018: 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/208/2018 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/209/2018 zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi. 

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/209/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/209/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/210/2018 w sprawie zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski. 

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/210/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/210/2018 została przyjęta jednogłośnie.  
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/211/2018 w sprawie ustalenia na 

terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży. 

Dyskusji nad projektem uchwały brak.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/211/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/211/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/212/2018 zmieniająca uchwałę Nr 

XXVIII/183/2017 z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na 2018 r. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/212/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/212/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/213/2018 w  sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania  

i unieszkodliwienia odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i transportu nieczystości ciekłych. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/213/2018: 11 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/213/2018 została przyjęta zwykłą większością głosów.  

 

- Pan Sławomir Bogucki przypomniał, że pod koniec ubiegłego roku Starostwo wystąpiło o 

dofinansowanie inwestycji drogowych, jednak wniosek wpłynął już po sporządzeniu projektu 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na kolejny rok i wówczas było już za późno aby 

wyznaczać środki na te inwestycje. Powiedział, że uchwały dotyczące udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Radziejowskiego, które są procedowane na XXXI sesji dotyczą 

wyznaczenia środków na inwestycje, do których wówczas gmina Piotrków Kujawski nie dołożyła 

środków.  

W sumie dokłada się do inwestycji drogowych Powiatu z budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski 150 tys. zł. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/214/2018 w sprawie udzielania 

pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu w 2018 roku. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/214/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/214/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/215/2018 w sprawie udzielania 

pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu w 2018 roku. 
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Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/215/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/215/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła projekty uchwał dotyczących zmian w budżecie Miasta i Gminy 

na 2018 rok oraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2029. Powiedziała 

m.in., że: dochody gminy wzrosły z tytułu wpłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, bo dokłada się środki pozostałe z ubiegłorocznego budżetu oraz niedoszacowane 

wielkości wpłat dokładnie wyliczone na podstawie oświadczeń składanych przez przedsiębiorców 

do 31 stycznia 2018 roku; wpłynęła także dotacja na utworzenie oraz funkcjonowanie żłobka. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił o wyjaśnienie na co dokładnie wyznacza się środki 

przystępując do stowarzyszenia „Salutaris”? 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że stowarzyszenie to działa w celu usuwania szkód powstałych  

w wyniku nawałnic i kataklizmów, które nawiedzają Polskę w ostatnich latach. Środki wyznaczone 

w budzecie sa środkami przeznaczonymi na opłatę składki członkowskiej. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/216/2018 zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/216/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/216/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXI/217/2018 zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2018. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXI/217/2018: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXI/217/2018 została przyjęta jednogłośnie.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Karmowska ogłosiła 10 minut przerwy. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

Na salę obrad po przerwie nie wrócił Radny – Grzegorz Woźniak, od tej pory w głosowaniu brało 

udział 12 Radnych. 

 

Ad. 9a-e 

- Pan Sławomir Henryk Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski przedstawił 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawskim za 2017 

 rok.  

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zapoznała zebranych  

z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Nr 3/S/2018  

z dnia 6 kwietnia 2018 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta  

i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2017 rok wraz 
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z informacją o stanie mienia Miasta i Gminy. Powiedziała, że przedstawione przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2017 

rok spełnia wymogi określone w ustawie o finansach publicznych. Skład Orzekający RIO 

pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2017 rok. 

- Pani Halina Wawrzyniak, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim zapoznał zebranych z Uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 4 maja 2018 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 rok oraz z opinią stanowiącą załącznik do niniejszej 

uchwały i z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. Powiedziała, że: „Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na posiedzeniu w dniu 4 maja 2018 r. 

rozpatrzyła sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 rok, sprawozdanie finansowe i zapoznała się z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wysłuchała ustnych wyjaśnień Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski, na podstawie których stwierdziła, co następuje: 

1. Uchwalony przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim plan dochodów budżetowych po 

uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał kwotę 42.139.945,86 zł. Dochody 

wykonano w kwocie 42.466.549,67 zł co stanowi 100,78 % planu. 

2. Uchwalony przez Radę Miejską plan wydatków budżetowych po zmianach dokonanych  

w ciągu roku przewidywał kwotę 42.665.884,86 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 

40.687.859,84 zł, co stanowi 95,36 % ogółu planu.  

3. Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Miasta i Gminy kwotę 5.635.000,00 zł co 

stanowiło 13,21 % ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę 5.110.536,33 zł co stanowi 

90,69 % planowanych wydatków na inwestycje. 

4. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 37.030.884,86 zł, zrealizowano wydatki  

5. w kwocie 35.577.323,51 zł, co stanowi 96,07 % planu wydatków bieżących. Z powyższej 

kwoty 56,19 % stanowiły wydatki na zadania własne 19.991.758,36 zł, a 43,81 % wydatki 

na zadania zlecone oraz na dofinansowanie zadań własnych gminy 15.585.565,15 zł. 

6. Budżet Miasta i Gminy został wykonany nadwyżką w wysokości 1.778.689,83 zł przy 

planowanym deficycie w kwocie 525.939,00 zł. 

7. Ze środków budżetu Miasta i Gminy w 2017 roku spłacono raty zaciągniętych kredytów  

w kwocie 512.200,00 zł na plan 512.200,00 zł. 

8. Zadłużenie Miasta i Gminy na koniec 2017 roku z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosło 

2.777.600,00 zł , co stanowi 6,54 % dochodów wykonanych, z terminem spłaty w 2018 roku 

i w latach następnych. 
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9. Miasto i Gmina na 31 grudnia 2017 roku nie posiadało zobowiązań wymagalnych  

z terminem płatności do 31 grudnia 2017 roku. 

10. Należności wymagalne na 31 grudnia 2017 roku stanowią kwotę 1.563.842,72 zł. w tym 

137.358,07 (Zakład Komunalny). 

11. Skutki obniżenia górnych stawek podatków za 2017 rok wyniosły 1.368.580,00 zł. Skutki 

udzielonych ulg, umorzeń, zwolnień odroczonych z podatków za 2017 rok wyniosły 

50.681,16 zł. Łącznie stanowi to kwotę 1.419.261,16 zł, tj. 3,37 % zrealizowanych 

dochodów bieżących. 

12. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2017 rok dołączona do sprawozdania  

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zawiera dane o przychodach  

13. i rozchodach oraz prawach własności i innych prawach majątkowych, a także dane  

o dochodach uzyskiwanych z tytułu wykonania tych praw. Majątek zwiększył się o kwotę 

3.374.352,36 zł i na dzień 31 grudnia 2017 roku wynosił 65.126.635,56 zł. 

14. Komisja Rewizyjna zapoznała się z uchwałą Nr 3/S/2018 Składu Orzekającego Nr 9 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 kwietnia 2018 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2017 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Miasta i Gminy.  

15. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła roczne sprawozdanie finansowe, na które składają się: 

- bilans z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 rok, 

- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek 

budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego za 2017 rok, 

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat 

samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego  za 2017 

rok, 

- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień zmian  

w funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 

budżetowego za 2017 rok.  

16. Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, realizując zadania związane z wykonaniem 

budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności  

17. w gospodarowaniu środkami publicznymi. 

Zdaniem Komisji Rewizyjnej wyrażonym w przyjętej uchwale, powyższe daje podstawę  

do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 

 rok i wystąpienia do Rady Miejskiej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi. 

Podpisano: Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Halina Wawrzyniak, członek – Grażyna Maria 

Rybicka, członek – Jan Lech Bladowski.” 
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- Pani Joanna Karmowska odczytwała Uchwałę Nr /Kr/2018 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 16 maja 2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Piotrków Kujawski w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy z wykonania budżetu za 2017 rok. 

Opinia była pozytywna. 

 

Ad. 10 

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

otworzyła dyskusję nad przedstawionymi przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdaniem  

z wykonania budżetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

słowami: „Kto z Państwa chciałby zabrać glos w dyskusji nad przedstawionym przez Burmistrza 

Miasta i Gminy sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej  

i Regionalnej Izby Obrachunkowej?”  

Dyskusji brak, żaden z Radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 11 

- Pani Joanna Halina Karmowska - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

odczytał projekt uchwały Nr XXXI/218/2018 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 rok.              

- Po odczytaniu projektu uchwały Nr XXXI/218/2018 pytań nie było. Radni przystąpili  

do głosowania. 

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXI/218/2018 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski za 2017 rok opowiedziało się 12 radnych, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 

wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  Sprawozdanie finansowe wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 rok zostało 

przyjęte. 

 

Ad. 12 

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

odczytała projekt uchwały Nr XXXI/219/2018 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 

- Dyskusji nie było. Radni przystąpili do glosowania.  

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXI/219/2018 opowiedziało się 12 radnych, przy 

braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta.   

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  
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powiedziała: „Stwierdzam, że uchwała Nr XXXI/219/2018 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok została 

przyjęta, absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2017 rok zostało 

udzielone.” 

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radzie za udzielenie mu absolutorium, pochwalił dobrą 

atmosferę, w jakiej przyszło mu współpracować w samorządzie. Wyraził nadzieję, że będzie miał 

okazję jeszcze wiele dobrego zrobić dla mieszkańców Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.   

 

Ad. 13 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że z uwagi na to, że od 25 maja 2018 r. wchodzi RODO, prosi  

o nieużywanie w wypowiedziach nazwisk osób fizycznych. Ponadto przedstawił w skrócie jak 

będzie funkcjonował elektroniczny system obsługi obrad sesji. 

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że będzie trzeba przeszkolić radnych, sołtysów i 

kierowników jednostek w kierunku korzystania z systemu. Ponadto zauważyła, że sołtysi także są  

w posiadaniu danych osobowych. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, ze sołtysom będzie powierzone zarządzanie danymi 

osobowymi. 

- Pan Tomasz Jaroński zgłosił interpelację dotyczącą ul. Zielonej w Piotrkowie Kujawskim: należy 

tak załatać dwa duże ubytki w nawierzchni, zmienić poziom studzienki, która wystaje ponad 

nawierzchnię oraz obciąć gałęzie drzew. 

- Pan Piotrk Dziubich poprosił o wysypanie kamienia na ul. Kolejowa. 

- Pan Sławomir Bogucki wypowiedział się na temat sypania kamieniem ul. Kolejowej. Powiedział, 

że Urząd nie powinien robić tam nic, gdyż nie są to grunty należące do Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski. Powiedział, że uległ mieszkańcom i zostało zrobione to co było w tej drodze najgorsze. 

Stwierdził, że firmy, które mają interes prawny w tej drodze nie poczuwają się do jej naprawianie  

i wymagają tego od Urzędu. Jeśli chodzi o interpelacje Pana Jarońskiego Burmistrz odpowiedział, 

że na pewno zostanie zrobione to o co prosił. 

Ad. 14 

- Pan Krystian Betliński powiedział, ze ma pytanie do Pana Rybarczyka, które dotyczyło powodu, 

dla którego śmieci w Trojaczku nie były odebrane w kwietniu. Zapytał także o to czy tzw. 

„harcówka” jest przeznaczona na wynajem? Powiedział, ze ludzie o to pytają, a z tego co było mu 

wiadome budynek ten miał zostać rozebrany. Zapytał także dlaczego plac zabaw przy starym 

przedszkolu nie jest udostępniany? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze budynek harcówki jest przeznaczony do rozbiórki.  
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W miejscu tym planuje się plac zabaw dla najmłodszych uczniów. Jeśli chodzi o plac zabaw przy 

BiOK-u to część elementów tego placu będzie przeniesiona do Jerzyc, a część na plac zabaw przy 

ul. Targowej. 

- Pan Władysław Rybarczyk udzielił odpowiedzi odnośnie pytania Pana Betlińskiego. Powiedział, 

ze wydaje mu się ta sytuacja niemożliwa, aby przez cały miesiąc nikt nie odebrał odpadów w całej 

wsi, podczas gdy mamy w harmonogramie wyznaczone dwa wywozy w miesiącu. Być może 

sytuacja ta dotyczy 1 osoby, do której posesji np. był utrudniony dostęp, ale takiej sytuacji nikt mu 

nie zgłaszał, więc jest zdziwiony. 

- Pani Joanna Karmowska dodała, ze opóźnienia w odbiorze śmieci są, bo zaobserwowała to także 

na swoim terenie, ale podobno była jakaś awaria samochodu. 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że awaria samochodu rzeczywiście miała miejsce. 

- Pani Joanna Karmowska poprosiła, aby w razie awarii samochodu odbierającego śmieci była 

umieszczana informacja na stronie internetowej. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił o czyszczenie dwóch przepustów. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że przepusty będą czyszczone gdy będą ludzie do pracy. 

Obecnie przygotowywane są dwie duże imprezy i nie ma pracowników. Poprosił o cierpliwość w tej 

kwestii do około 1-1,5 tygodnia. 

- Pan Jerzy Iglewski poprosił o informowanie sołtysów o tym, ze na terenie ich sołectwa rozpoczyna 

się inwestycje, co jego zdaniem usprawni prace. 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, ze proces inwestycyjny rozpoczyna się od przekazania placu 

budowy. „Urząd” nie wie co dokładnie i kiedy jest robione, informacja jest dopiero o zakończeniu 

robót. 

- Pan Jerzy Iglewski podał przykład budowy placu zabaw przy szkole w Byczu. Wykonawca 

dzwonił do niego z pytaniem, gdzie wysypać ziemię. Dodał, że wolałby wiedzieć wcześniej takie 

rzeczy, aby to przemyśleć. 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, ze w interesie wykonawcy jest zadbać o tego typu sprawy, 

sołtysi nie mają obowiązku pomagać wykonawcom w ich obowiązkach. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze to wykonawca decyduje co, kiedy i jakimi siłami robi, czy 

bierze podwykonawcę, czy też nie. 

- Pani Joanna Karmowska podziękowała za podjęcie uchwał dotyczących partycypacji Gminy 

Piotrków Kujawski w remontach dróg powiatowych. Dodała, ze bardzo jej na tym zależało. 

- Pan Sławomir Bogucki nawiązał do cen za wywóz nieczystości stałych. Powiedział, że od pięciu 

lat obowiązują te same stawki, prawdopodobnie jedne z niższych, jeśli nie najniższe w 

województwie. Ponadto niektórzy mieszkańcy deklarują segregację śmieci, a tego nie robią. Rosną 

także opłaty środowiskowe, składka za składowanie odpadów wzrasta dwukrotnie i z tego powodu, 

prawdopodobnie Rada Miejska będzie musiała pochylić się nad dyskusją o podniesieniu opłat za 
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wywóz odpadów. 

 

Ad. 15 

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

     Zamknięcie XXXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:00 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/ 


